
 

 
 

停電通知 
Power Outage Notice  

 

日期 
DATE 

2025/11/23 

時間 
TIME 

上午 9 時 00分至中午 12 時 00分 

9:00 a.m. to 12:00 p.m. 

地點 
PLACE 

應經一館、機械二館、混凝土大樓、土木環工大樓、生機大樓、水工實驗室、立體停車場及東三門停車場 

Applied Economics Building 1A, Mechanical Engineering Building 2A, Concrete Technology Building, Civil & 
Environmental Engineering Building, Bio-industrial Mechatronics Engineering Building, Hydraulic Research Lab,   
Parking Tower and East Third Gate Parking Lot. 

說明 
Explanation 

「機械二館高壓變電站設備更換」施工停電，停電期間請各單位將空調及各項用電設備電源關閉(含電話總
機)，以防復電後無人在場，影響用電安全。如遇雨天或其他因性無法停電時，停電日期另行通知，造成不便
之處敬請見諒。 

Power outage for the “Mechanical Engineering Building 2A High-Voltage Substation Equipment 
Replacement.” During this time, all departments are requested to turn off air conditioning and electrical 
equipment, including the telephone switchboard, to ensure safety when power is restored. If the outage cannot 
take place due to weather or other reasons, a new date will be announced. We apologize for any inconvenience. 

單位 
Office 

總務處營繕組 

Construction and Maintenance Division, Office of General Affairs 

連絡電話 
Contact Us 

04-22840276-279 

 



 

 
 

停電通知 

Power Outage Notice  

2025/11/23    9:00 a.m. to 12:00 p.m. 
「機械二館高壓變電站設備更換」施工停電區域 

Power Outage Area 


